



UGLEGÅRDSSKOLEN

Emne	Skolebestyrelsen
Mødedato	6. februar 2019
Tidspunkt	17.30-19.30
Mødested	Mødelokalet UG
Deltagere	Lotte Liebst, Britt Falskov, Jacob Juhl Nielsen, Didde Laier-Brodersen, Heidi Bonsvig, Larus F Gudmundsson, Line Raae Lund, Anne Sepstrup-Skjoldner, Cecilie Kjeldsen Bentzen Suppl: Christian Lund, Joen Seyfart Jonas Rasmussen, Peter Goth, Malene Stidsen, Irene Koza, Mette Iversen
Fraværende	Lotte Liebst, Britt Falskov, Larus Gudmundsson, Malene Stidsen, Cecilie Kjeldsen
Referent	Peter Goth

## REFERAT

---

### Dagsordenspunkter for dagen:

#### **06022019-01**

Godkendelse af dagsorden og referat  
Godkendt

#### **06022019-02**

Nyt fra elevrådet

Elevrådet arbejder med Rynkebyløbet og den kommende elevfest på 7-9 årgang torsdag uge 7. Derudover arbejder elevrådet med punkter til mødet med FU i marts.

#### **06022019-03**

Spørgsmål til referater fra FU

[Ref jan](#)

#### **06022019-04**

Info fra formand og JR

Der afholdes møde d. 14.02 kl 08.00 ang. gennemsnitsløn for gruppen der arbejder med det emne

Cirkelbanen skal kunne håndtere regnvand, fortsat tanken at der skal etableres aktiviteter

Vi arbejder som skole med fri for mobberi i indskoling og på mellemtrin, vi arbejder med MOT i overbygningen. Mobberi bliver indsats område i 2019/20

**06022019-05**

Skolebestyrelsens ambition 2019

Punktet udsat

**06022019-06**

Punkter til FU (møde 09.04, mødet holdes her kl. 19.00)

Toiletforhold

Vedligeholdelsesplan

Sikker skolevej

Status på bygningen

Skolehjemsamarbejdet

JR sender mail ud til alle, så der kan skrives yderligere punkter på

**06022019-07**

Principper fra sidst

Forslag til overværelse af undervisning, Vedtaget med få ændringer, Lotte skriver på brevpapir og sender til adm. til distribuering

Drøftelse af elevrådet, punktet udsat

**06022019-08**

Mål og retning, forældresamarbejde, opstart

Udsat fra sidst

Punktet blev debatteret. MED og elevråd skal inddrages i processen. Deadline for det færdige princip er aug. 2019. Sådan at det vil kunne præsenteres ved forældremøderne for kommende skoleår. Punktet skal drøftes løbende over de næste møder i SB.

**06022019-09**

Brugerundersøgelsen for 2018 på skoleområdet

Bilag vedlagt

JR gennemgik undersøgelsen

**06022019-10**

Årshjul udsat fra sidst

Punktet udsat

**06022019-11**

Skal der være et møde i foråret med forældrene?

Punktet drøftes og det vedtages at der skal holdes et møde, men formen er endnu ikke afklaret, emnet er også åbent.

**06022019-12**

Eventuelt

Henvendelse omkring kiss/ride parkeringspladsen. Lotte svarer.